
Pričetek gradnje
mostu na Fužinah

Večina mostov v naši občini, z iz-
jemo mostu na Kajuhovi cesti, je
precej dotrajanih. Mednje sodi tudi
most na Fužinah, saj čezenj ni mogoč
tovorni promet, in kar je še po-
membnejše. prek njega tudi ni mo-
goče speljati komunalnih vodov za
nastajajočo sosesko. Zato je bila od-
ločitev za gradnjo novega mostu. stal
naj bi tik poleg zdajšnjega, nujna.
Simbolični pričetek gradnje je bil 17.
novembra, prvi kamen pa je položila
predsednira na.še mestne skupščine
Nuša Kerševan (na sliki).
Novi most naj bi bil postavljen do 15. ok-
tobra prihodnje lelo, stal pa naj bi mili-
jardo in 170 milijonov dinarjev. Denar so
zagotovili komunalna skupnost Ijubljan-
skih nbčin, naša občina in l.jubljanska
banka (posojilo). Most bo tak, da se bo
vključeval v okolje, (polcg njega je Fu-
žinski grad), dolg bo 94,6 melrov, širok
15,8 metrov. <id tega bo vozni pas meril 7
metrov, hodnika za pešce in kolesarski
stezi, ki bosta na vsaki strani mostu. pa
po 3 metre. INovi most čez Ljubljanico na
Fužinah bodo zgradili delavci Gradisa.
Stari most bo med gradnjo neprevozen.
(Besedilo in slika: D. J.


